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Ali je treba vsako leto obrezavati trto? 
Imam brajdo na z i d u svoje hiše, ki sem jo dal 

vsako leto prav pošteno obrezati. Lansko leto obrezal 
mi jo je v tem stroku dobro izveden mož iz Dolen-
skega. Vsako leto je bila obrezana o pravem času, 
kakor sem si zapomnil čas obrezovanja, ko sem na Do-
lenskem pastiroval — al 9—10 let nisem ne enega zdra
vega grozda dobil! Preteklo pomlad pa je n i s e m dal 
obrezati — in glejte si! — letos je grozdje lepo zdravo 
in obilno ga je. — Ne smem pa pozabiti naznaniti, da 
druga leta je sicer lepo cvetelo in jagode nastavilo; ko 
pa so bile debele ko drobdn grah, plesnivati so začele 
in kmalu po tem so se razpokale ter posušile. 

Zdaj jaz takole tuhtam: Gotovo je trta preveč 
„jokala" — preveč soka zgubila — in ob moč prišla. 
Ne vem, sli je bil Stvarnik sveta tudi Noetu nauk dal, 
naj trto obrezuje; skoraj gotovo tega od začetka ni 
prakticiral in vendar je tako dobro kapljico pridelal, da 
je bil tako debelega „Matevžeka" dobil. Zatoraj, če še 
dočakam prihodnje spomladi, bom nekoliko brajde dal 
obrezati, nekaj pa ne — in izid mi bo nauk, ki ga na
znanim „Novicam". Experientia rerum magistra. Vse 
poskusite; kar je dobro, to obdržite! 

Onega mrčesa „žabic", ki sem ga omenil v dopisu 
v 36. listu „Novic", ni več videti, in tudi ni čut i , da 
bi delal škodo; zato ne morem vstreči želji si. vredništva. 

Poleg Kranja. B. V. 


